

Protokoll styremøte 1 18-19 i Akershus Bygdeungdomslag

Sted: Grønt Fagsenter, Hvam

Dato: 19. mars 2018

Tid: Klokken 18.30

Beverting: Hjalmar

Tilstede: Jorunn Bogstad, Kjersti Bogstad, Maja Aas, Anne Margrethe Elton, Sissel Strøm, Hjalmar Nordby, Amalie Trandem, Jørgen Klaseie, Marie Tveit, Terje Romsaas

Forfall: Hedda Trandem, Kristine Østby, Akershus Bygdekvinneag

Møteleder: Jorunn Bogstad

Referent: Kjersti Bogstad

Sak 1.18	Godkjenning av innkalling og saksliste	Jorunn
Elementer fra debatten		
Forslag til vedtak	1.18 Fylkesstyret godkjenner innkalling og saksliste	
Vedtak	<u>1.18 Fylkesstyret godkjenner innkalling og saksliste</u>	

Sak 2.18	Godkjenning av protokoll	Jorunn
Elementer fra debatten		
Forslag til vedtak	Fylkesstyret godkjenner protokoll fra det 9.styremøtet 17-18, og protokoll fra konstituerende styremøtet 22.02.18	
Vedtak	<u>Fylkesstyret godkjenner protokoll fra det 9.styremøtet 17-18, og protokoll fra konstituerende styremøtet 22.02.18</u>	

Sak 3.18	Referatsaker	
3.1	Årsmøte i Akershus Bondelag	Terje
3.2	Årsmøte i Akershus Bygdekvinneag	Jorunn
3.3	Årsmøte i 4H Akershus og Oslo	Kjersti
3.4	AU-møte 06.03.2018	Jorunn
3.5	Lokallagsrunde	
A	Aurskog-Høland	Sissel
B	Christiania	
C	Eidsvoll	Jorunn

D	Enebakk	Jorunn
E	Frogn og Nesodden	Jørgen
F	Gjerdrum	Anne Margrethe
G	Hurdal	Anne Margrethe
H	Kråkstad/Ski	Kjersti
I	Nannestad	Amalie
J	Nes	Amalie
K	Nittedal/Hakadal	Hjalmar
L	Skedsmo	Maja
M	Sørum	Kjersti
N	Ullensaker	Marie
O	Vestby	Kjersti
P	Ås	Sissel
Elementer fra debatten	Det er vårsprell uke nå, og skuffende lite arrangementer. Minn lokallagene på at det er vårsprell. Viktig å ta en forventningsavklaring på første styremøte i lokallaget, slik at dette er på plass så tidlig som mulig	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering	
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering</u>	

Sak 4.18	Organisatorisk arbeid	Kjersti
4.2	Nemnder i Akershus BU 2018	
A	Organisatorisk utvalg <ul style="list-style-type: none"> • Anna Aaby • Frøydis Lystad • Aurora Halvorsrud 	Kjersti
B	Bygdepolitisk utvalg <ul style="list-style-type: none"> • Henrikke Raasok • Fredrik Klaseie 	Maja
C	Tevlingsnemnd <ul style="list-style-type: none"> • Live Grøndahl • Karoline Bjørnholt • Marie Tveit • Martine Ringereide 	Marie
D	Nybrottsnemnd <ul style="list-style-type: none"> • Jørgen Klaseie • Lasse Johansen Richardsen • Svend Harald Kvarme 	Hjalmar

E	Aktivitets- og kulturnemnd <ul style="list-style-type: none"> • Peder Bjørtomt • Håkon Bjørnholt • Hans Anders Elton • Kristine Tveit • Anne Marte Kvarme 	Sissel
F	Infonemnd <ul style="list-style-type: none"> • Andreas Jensen • Anniken Dølerud Laache • Ingeborg Svarstad • Birte Østby 	Amalie
Elementer fra debatten	Eventuelt bytte Kristine inn i infonemnd hvis man ikke får med en til. Ingeborg Svarstad byttet fra org. nemnd til infonemnd	
Forslag til vedtak	De framlagte nemndene godkjennes for arbeidsåret 2018-2019	
Vedtak	<u>De framlagte nemndene godkjennes for arbeidsåret 2018-2019</u>	
4.9	Oppfølging av lokallag	
Elementer fra debatten	Innspill til flere punkter under retningslinjene	
Forslag til vedtak	Organisatorisk nestleder lager et dokument med faste punkter som fylkeskontakten går igjennom i kontakt med lokallagene	
Vedtak	<u>Organisatorisk nestleder lager retningslinjer for fylkeskontaktene i lokallagene</u>	

Sak 5.8	Bygdepolitisk arbeid	Maja
5.1	Orientering fra nemndsarbeid	
Elementer fra debatten	Hvam-saken	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering	
Vedtak	Fylkesstyret tar saken til etterretning	
5.2	Uttale	
Elementer fra debatten	Lages uttale om 3. rullebane på Gardermoen under nemndshelg. Skal lage fem uttaler i løpet av året, og det gjøres vedtak på når en uttale skal skrives på hvert møte	
Forslag til vedtak	Bygdepolitisk utvalg skriver en uttale om et aktuelt tema på ABUs nemndshelg 2018	
Vedtak	<u>Bygdepolitisk utvalg skriver en uttale om et aktuelt tema på ABUs nemndshelg 2018</u>	

Sak 6.18	Økonomi	Anne Margrethe
6.1	Orientering om økonomien	
Elementer fra debatten	Husk å sende kjøregodtgjørelse fortløpende og levere til Anne Margrethe	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til etterretning	
Vedtak	Fylkesstyret tar saken til etterretning	
6.2	Økonomisamling	
Elementer fra debatten	22. mai 19.00 blir det økonomisamling for ledere, nestledere og kassere. Avholdes hos Sissel på Lesteberg gård	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret arrangerer økonomisamling for lokallagsstyrene våren 2018	
Vedtak	Fylkesstyret arrangerer økonomisamling for lokallagsstyrene 22. mai 2018 på Lesteberg	

Sak 7.18	Aktivitet og kultur	Sissel
7.1	Orientering fra nemndsarbeid	
Elementer fra debatten	Starter nemndsarbeidet på nemndshelg. Sissel etterlyser billetter til Urbane Totning og buss	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering	
Vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering. Sissel etterlyser billetter til Urbane Toning.	
7.6	Lager	
Elementer fra debatten	Lager til oppbevaring av arkivet, musikkanlegget, og evt. motorsagutstyr Terje Romsaas har lager på låven som kan være aktuelt, Anne Margrethe og Jorunn reiser for å se på dette.	
Forslag til vedtak		
Vedtak	Jorunn og Anne Margrethe reiser på befaring til Terje for å se på <u>lager.</u>	

Sak 8.18	Tevling	Marie
8.2	Fylkesarrangement	

A	ABUs vinterstevne
B	ABUs vårrangement
Elementer fra debatten	Må avholdes kvalifisering til motorsag så vinterstevnet må avholdes. Avholdes 21. april før kick off til sommerstevne. Eidsvoll har kontroll på vårrangementet.
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til etterretning
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning. Marie følger opp Eidsvoll BU angående vårrangementet.</u>
8.3	Lokallagsstaffeten
Elementer fra debatten	Marie har laget oversikt over gjennomføring av lokallagsstaffeten. Amalie legger ut oversikten på hjemmesiden, og Marie legger ut på Facebook i tevlingsledergruppe og ledergruppa. Må informere om hva lokallagsstaffeten er for å øke deltagelsen ute i lokallagene. Vi må bli flinkere til å informere om hvordan de ligger an på resultatsiden.
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>

Sak 9.18	Nybrott	Hjalmar
9.1	Orientering fra nemndsarbeid	
Elementer fra debatten	Starter nemndsarbeidet på nemndshelga.	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering	
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	
9.2	Medlemstall	
Elementer fra debatten	325 medlemmer pr. 1.mars	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til etterretning	
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning</u>	
9.3	Vervekampanje våren 2018	
Elementer fra debatten	Begynner 26. mars så lokallagene må være tidlig ute å planlegge.	

	Hjalmar må formidle informasjon om dette. Periode 1: 26.mars – 8.april Periode 2: 9.april – 22.april Periode 3: 23.april – 6.mai Periode 4: 7.mai – 20.mai
Forslag til vedtak	Nybrottsnemnda følger opp lokallagene under vervekampanjen våren 2018
Vedtak	<u>Nybrottsnemnda følger opp lokallagene under vervekampanjen våren 2018</u>

Sak 10.18	EKKO	Amalie
10.1	Orientering om medlemsbladet	
Elementer fra debatten	Deadline 22. mars slik at den blir trykket før påske. Bli kjent med fylkesstyret – må sendes til Amalie. Kommer ett før sommeren, ett rett etter og ett før jul.	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til etterretning	
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning</u>	

Sak 11.18	Info	Amalie
11.1	Orientering fra nemndsarbeid	
Elementer fra debatten	Etterspurt nye ABU jakker – jobbe videre med dette på nemndshelg. Må øke aktiviteten på SoMe – både på snapchat, instagram og facebook. Minne folk på å betale medlemskontingent, vårsprell uke osv. osv.	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering	
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering. Infonemnda utarbeider forslag til medlemsgensere på nemndshelg</u>	

Sak 13.18	Nemndshelg	Kjersti
13.1	Program	

13.2	Praktisk gjennomføring
Elementer fra debatten	<ul style="list-style-type: none"> - Pensjonistparty blir tema på lørdag - Maja lager quiz til fredagskvelden - Sissel, Marie, Hedda og Hjalmar lager opplegg til lørdag ettermiddag - Jørgen fikser anlegg - Kjersti sjekker om det er grill, dyner - Styret møter 18.00 på fredag - Kjersti, Sissel og Jorunn handler inn. - Kjersti lager påmeldingslink - Endre programmet; Forberedelse til kvelden klokken 17.00 og middag 18.30
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til etterretning
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning, Kjersti tar innspillene fra debatten videre i planleggingen av nemndshelg 2018</u>

Sak 17.18	ABUs sommerstevne	Maja
17.1	Orientering	
Elementer fra debatten	Hovedsponsor er i orden	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering	
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	
17.3	Beredskapsplan	
Elementer fra debatten	Må lages en beredskapsplan lik den NBU har, viktig at det er på plass før stevnet.	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret sender sommerstevnekomiteen et eksemplar av en beredskapsplan, og komiteen bruker denne.	
Vedtak	<u>Jorunn sender sommerstevnekomiteen et eksemplar av en beredskapsplan, og komiteen bruker denne.</u>	

Sak 20.18	NBUs Høstarrangement 2019	Jorunn
20.1	Orientering	
Elementer fra debatten	Begynt å lete etter sted, har vært på befarig i Nannestad, Ask, Frogner og Årnes	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering	
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	

20.2	Mandat
Elementer fra debatten	Må lage et mandat om hva vi ønsker at ABU skal få ut av Høstarrangementet.
Forslag til vedtak	Fylkesstyret lager et mandat om sine visjoner om NBUs høstarrangement 2019, og oversender dette til hovedkomiteen.
Vedtak	<u>Fylkesstyret lager et mandat om sine visjoner om NBUs høstarrangement 2019, og oversender dette til hovedkomiteen.</u>

Sak 21.18	Vårsprell 2018	Hjalmar
Elementer fra debatten		
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering	
Vedtak	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	

Sak 22.18	Mandater	Jorunn
Elementer fra debatten	Alle styremedlemmene skal lage et mandat for arbeidsåret for 2018-2019 som skal godkjennes på styremøte.	
Forslag til vedtak	Alle nemnder lager et mandat som skal vedtas på styremøtet nr. 2	
Vedtak	<u>Alle nemnder lager et mandat som skal vedtas på styremøtet nr. 2</u>	

Eventuelt	
	Møtekritikk
Elementer fra debatten	Kom gjerne med tilbakemeldinger Lokallagsrunden tar for lag tid
	Møteplan
Elementer fra debatten	Skal settes møteplan for to styremøter fremover
	23. april klokken 18.30 på Grønt Fagsenter 15. mai klokken 18.30 på Lesteberg Gård hos Sissel

Møte hevet 22.00